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            GJERN SKOLE - SØNDERGADE 17 - 8883 GJERN   
TLF. 8970 2750   

E-MAIL: gjern.skole@silkeborg.dk - HJEMMESIDE: www.gjernskole.dk 

 

Referat Skolebestyrelsesmøde 

Dag/dato/tid:  Tirsdag d. 15. januar kl. 19-21 

Deltagere: 

Mødeleder 

markeret med 

understregning 

Susanne Thuesen, Ruth Lunde Andersen, Line Meilandt Langdal Nielsen, 

Karin Bank Lindberg, Jens Erik Kristoffersen, Lars Roger Jensen, Lise 

Nexø 

Gry Elikofer; Jørgen Moeslund, Jesper Dalkjær Hansen, Tine Sax 

Elevrådsrepræsentanter: Mathilde Veller Gloggengiesser og Ida Mørk 

Marchl 

Afbud: Karin, elevrådet. 

Klas. = Klassifikation af punkterner: B (beslutning); O (orientering); R (Refleksion) 

Referatet oplæses og godkendes efter behandlingen af hvert punkt. 

Tidsp. Pkt. Tekst Klas. Ansv. 

19.00 1 Godkendelse af dagsorden B  

Ref.: Godkendt 

 2 Godkendelse af referat fra d. 10/12-18 B  

Ref.: Godkendt 

 3 Nyt fra elevrådet   

Ref.: elevrådet var ikke repræsenteret. 

19.10 4 Læringskurs – præsentation af endeligt resultat O TS/JH 

Ref.: Tine gennem gik vores nye læringskurs:   

Læringskursen bygger på skolens værdier ”Nysgerrighed og fællesskab” og 

yderligere med fire underliggende pejlemærker:  

1. Faglighed og trivsel i højsædet - og med en prioritering af de 

praktisk/musiske og kreative tilgange   

2. Bæredygtighed - lokal og global bevidsthed, Gjernborger og 

Verdensborger 

3. En skole præget af den natur den ligger i 

4. En skole med stor grad af elevinvolvering og elevdemokrati 

Læringskursen findes i en lille Pixi – udgave, og en mere grundig og uddybende 

  

https://gjernskole.skoleporten.dk/sp/file/d429f23e-595d-4c85-b3e6-93d3fd4c7d70/SB-Referat%2018.12.10.pdf
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udgave.  

Materialet kan printes i hhv 10x10 eller 20x20 cm udgaver, men er primært 

beregnet til vores nye AULA-hjemmeside.  

Der var ganske få kommentarer til ændringer, men ellers blev der udtrykt stor 

tilfredshed med det færdige arbejde og layoutet.  

19.25 5 Forretningsorden – drøftelse og godkendelse (bilag) R/B TS 

Ref.: Der var drøftelse af, hvordan vi holder det nævnte stormøde/årsmøde, der 

er nævnt i vedtægterne. Det vender vi tilbage til. 

Derudover var der ikke yderligere kommentarer og forretningsordenen blev 

vedtaget. Den placeres på skolens hjemmeside under fanebladet 

”Skolebestyrelsen”. 

19.40 6 Princip for digital dannelse og IT (bilag) 

- Vi skal have færdiggjort dette princip 

- Vi skal have sat dato og program for forældre-arrangement med 

oplæg fra (fx Jonas Ravn fra Center for Digital Pædagogik). Der er 

forslag om, at vi laver arrangementet på Gjern Skole med åben 

invitation til Fårvang og Sorring Skoler.  

R/B TS 

Ref.: Princippet er omdøbt til ”Princip om digital dannelse og netetik”.  

Bestyrelsen gav input og princippet blev rettet til.  

Et input var at relevant lovgivning skulle nævnes i princippet.  

Vi havde drøftelser af, om vi skal have en workshop også i 3.-4. klasse, hvor fx 

netetik og netadfærd er på dagsordenen.  

Der var endvidere tale om, om vi kan finde et godt sted at lave en relevant 

linksamling, hvor personale og forældre kan finde opdateret viden i forhold til 

de nye trends, programmer og spil.  

Aftalt at vi arbejder videre med en debataften med Jonas Ravn mandag d. 8/4. 

Fårvang og Sorring kontaktes ift. at være medarrangør og invitere forældrene 

fra de to skoler. 

20.30 7 Ansættelsesmæssig situation på skolen pt. O/R TS/JH 

Ref.: Forløbet omkring dødsfaldet blev vendt.  

20.40 8 Nyt fra skole og SFO 

- Status på indskrivning 

-  

O TS/JH 

Ref.: Vi har 21 børn fra distriktet, der har søgt optag i kommende 0. klasse. 

Derudover er der 4 børn fra andre distrikter, der har søgt, så pt ender vi 

formodentlig på ca. 25 elever i den nye klasse.  

Vi havde et godt arrangement for de kommende forældre 9/1. Den 

forældrerespons vi har hørt, bekræfter at det var en god aften.  
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20.50 9 Evt.   

Ref.: Der har været et par episoder med busserne.  

• Bussen mod Fårvang: 

Et barn har fået besked på, at hun ikke må stå af ved kirken.  

Mandag 13/1. En ny buschauffør kom 7 -8 min for tidligt, så børnene 

ikke kunne nå bussen.  

Bus-episoder bedes sendt til Karina. 

• Vi har haft besøg af færdselspolitiet der har øje på trafikken på 

parkeringspladsen. Tine har kontakt til trafikafdelingen, og vi skal have 

kigget på om der kan laves en smartere ordning.  

Om suppleanter: De er velkomne på bestyrelsesmøder, men vi har ikke kutyme 

for at invitere ved almindeligt forfald. Det giver mest mening i de situationer, 

hvor de skal indplaceres i bestyrelsen senere.  

Tine taler med første suppleanten, ift. om han gerne vil inviteres, når der er 

almindeligt afbud.  

Arbejdsmiljørepræsentant: Vi skal have valgt en ny, men pt er Tine 

ansvarshavende arbejdsmiljøleder.  

Punkter til kommende møder: 

- Dataindsamling ift. folk, som forlader skolen 

- Hvem er SB? Synliggørelse på hjemmeside og portaler 

- Skoleboden – udbud 

- ”De krævende forældre” 

 


